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Zápis
 

ze 17. zasedání Akademického senátu VŠCHT dne 18.11.2003
 

Přítomno dle prezenční listiny: 16
 
Akademický senát v úvodu zasedání schválil program jednání:
 
1. Úprava Jednacího řádu Vědecké rady FTOP
2. Dodatek k Organizačnímu řádu VŠCHT Praha
3. Různé
 
Ad 1.

Akademický senát schválil (16-0-0) změnu v Jednacím řádu Vědecké rady FTOP.   Čl.3, odst.1 první věta bude
znít: "Zasedání vědecké rady svolává předseda vědecké rady nejméně dvakrát za rok."
 
Ad 2.

Pan rektor seznámil senát s nutnosti realizovat opatření, která vyplývají ze zákona        č. 320/2001 Sb., o
finanční kontrole. Na VŠCHT je třeba zřídit útvar interního auditu a referát kontroly a v souvislosti s tím doplnit
Organizační řád VŠCHT Praha. Návrh dodatku k Organizačnímu řádu VŠCHT Praha schválilo kolegium rektora.

Akademický senát po diskusi vyjádřil souhlas s dodatkem k Organizačnímu řádu VŠCHT Praha (16-0-0) a
současně souhlasil s doplněním vnitřní normy Řád výběrového řízení pro obsazování míst vedoucích pracovišť na
VŠCHT Praha (výběrovým řízením se obsazuje i místo vedoucího útvaru).
 
Ad 3.

3.1. Doc. Fogl informoval členy senátu, že předsednictvo AS vyhovělo žádosti pana rektora a s využitím čl.10
odst.3 Volebního a jednacího řádu AS VŠCHT v Praze schválilo změnu rozpočtu investic u pracoviště 990. Místo 3
položek (nasazení čipových karet pro FIS, nasazení čipových karet pro kontrolu vstupu..., SW pro kontrolu vstupu...)
bude za stejnou částku 1,5 mil Kč provedena výměna centrálního prvku sítě v Dejvicích za nový a stávající centrální
prvek bude použit v areálu kolejí JM.
 

3.2. Doc. Fogl informoval o schůzce předsedů akademických senátů veřejných vysokých škol, na které byly
diskutovány dlouhodobé problémy s financováním vysokých škol. Předsedové AS VŠ zašlou předsedovi vlády a
předsedovi rozpočtového výboru Poslanecké sněmovny dopis s požadavkem na zlepšení financování VŠ.

 
3.3. Akademický senát vyhlásil volby zástupců studentů do AS VŠCHT. Funkční období končí Renatě Čihařové

(FCHT), Petře Sršňové (FCHI), Martinu Schmidtovi (FTOP), Jiřímu Klasovi (FPBT) a Ing.Vítu Dorničákovi (DS). 
Miroslavu Kubínovi (FPBT) zaniklo členství ukončením jeho studia na VŠCHT. Předseda AS požádal předsedy
fakultních senátů o jmenování volebních komisí, které zajistí volby na fakultách. AS VŠCHT schválil (15-0-0) 
volební komisi pro volbu zástupce doktorandů ve složení: Ing. Lucie Piterková, Ing. Petra Sedláčková, Ing. Hana
Smítková.

 
3.4. Místopředseda senátu J. Klas informoval, že o účast na konferenci pořádané v Brně Akademickým centrem

studentských aktivit neprojevil nikdo ze studentů zájem.
 

3.5. Pan rektor informoval o současném stavu příprav výstavby na Vítězném náměstí. Veřejné projednávání EIA
se koná v úterý 25.11.2003 v 16 hod ve škole E.Destinnové v Dejvicích.

 
3.6. Pan rektor informoval o průběžné kontrole hospodaření na SÚZ. Ztrátová zůstává stále menza, její další

provoz nebo zakonzervování bude předmětem dalších úvah. V diskusi bylo upozorněno, že konferenční centrum na
kolejích není využíváno.
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3.7. Ing. Schreiberová požádala, aby senát byl informován o čerpání rozpočtu. Pan rektor přislíbil informaci
předložit na příštím zasedání AS. 

 
 

Termín příštího zasedání senátu bude oznámen e-mailem.
 

Zapsala: M. Špicarová                                                                                 Za správnost: J. Fogl
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